

Max Online Gold「黃金 0.15 點差」優惠（「本推廣」）之條款及細則:

1. 本推廣由 Max Online Limited（「Max Online」）提供。
2. 本推廣由即日起直至 2026 年 3 月 31 日為止（「推廣期」）。
3. 本計劃只適用於符合以下條件之特選客戶（「合資格客戶」）：
 - 3.1. 於推廣期內於 Max Online 已持有個人交易帳戶之香港特選客戶（「香港特選客戶」）；及
 - 3.2. 於推廣期內於 Max Online 開立個人交易帳戶之香港特選新客戶（「香港特選新客戶」）。香港特選新客戶是指於開戶前 6 個月內並未於 Max Online 持有任何交易帳戶。
 - 3.3. 香港特選客戶及香港特選新客戶是指於 Max Online 開立個人交易帳戶時以香港住址證明開戶及經 Max Online 確認為香港地區客戶。
4. 推廣期內，Max Online 會於合資格客戶的交易平台開放 0.15 點差之黃金合約（「黃金 0.15 點差」）給合資格客戶交易。
5. 黃金 0.15 點差是指 Max Online MT4 交易帳戶於每個月的主要交易時段當中大部份時間提供 0.15 固定買賣差價。但本公司對以上所述並無保證，且其不適用於極端市場情況，包括但不限於在特低流通量、高波動性、突發新聞或公眾假期。在極端市場情況下，買賣差價可能會大於正常情況下之差價。最新差價以交易平台所示者為準。
6. 交易帳戶（「交易帳戶」）指於 Max Online 開設的真實交易帳戶，並不包括模擬交易帳戶。
7. 本推廣不適用於香港地區以外客戶、IB 代理的客戶及機構客戶、Max Online 員工或家屬，亦不可與其他優惠同時使用。
8. Max Online 恕不承擔任何不完整、丟失、延誤、損壞、任何電訊網絡的通訊、技術問題或其它原因，致使合資格客戶未能參與本推廣。
9. Max Online 保留全權酌情更改、修訂、修改、暫停或終止本推廣或其任何部份的權利，而毋須事先作出通知。
10. 如有任何爭議，Max Online 對本推廣及有關優惠之所有事宜均有最終決定權，並對所有人士具約束力。
11. 本推廣由 Max Online 舉辦，並非及不應被視為邀約、招攬、邀請、建議買賣任何投資產品或投資決策之依據，亦不應被詮釋為專業意見。投資涉及風險。瀏覽本推廣的人士或在作出任何投資決策前，應完全了解其特點及風險，仔細考慮有關產品或服務是否適合本身的情況包括財務狀況及需要、投資目標及經驗。必要時應尋求適當的專業意見。
12. 本條款及條件受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。
13. 本條款及條件之中英文文本如有歧異，概以英文本為準。

開戶獎賞（「開戶獎賞」）之條款及細則:

1. 開戶獎賞只適用於香港特選新客戶。
2. 開戶獎賞將於香港特選新客戶在推廣期內於 Max Online 成功開立個人交易帳戶及經 Max Online 確認後，即符合資格領取開戶獎賞。
3. 開戶獎賞會定期更新及於 Max Online 官方社交媒體公布。



Max Online Gold “Gold 0.15 Spread” (the “Promotion”) - Terms and Conditions

1. This Promotion is offered by Max Online Limited (“Max Online”)
2. The promotion period of this Promotion starts from now until 31 March 2026 (the “Promotion Period”).
3. This Promotion is applicable only to selected clients (“Eligible Clients”) who meet the following criteria:
 - 3.1 Hong Kong selected clients (“Hong Kong Selected Clients”) who already have an individual live trading account in Max Online during the Promotion Period; and
 - 3.2 Hong Kong selected new clients (“Hong Kong Selected New Clients”) who have successfully opened an individual live trading account in Max Online. Selected New Clients refers to those clients who did not maintain any live trading account with Max Online within the past six (6) months;
 - 3.3 Hong Kong Selected Clients and Hong Kong Selected New Clients refer to clients who open an individual live trading account in Max Online with address proof in Hong Kong address and are confirmed as Hong Kong clients by Max Online.
4. During the Promotion Period, Max Online will offer Gold contracts with 0.15 spread (“Gold 0.15 Spread”) on the trading platform for Eligible Clients to trade.
5. Gold 0.15 Spread refers to 0.15 fixed spread are offered in Max Online MT4 account during most of the time of the monthly core-time trading period, but it is not guaranteed and it shall not apply to the extreme markets circumstances, including but not limited to low liquidity, high volatility, news events and public holidays. During extreme markets circumstances, spreads may widen beyond the offered spreads. Please always refer to the trading platform for the most updated spreads.
6. A trading account (“Trading Account”) is defined as a valid trading account in Max Online and expressly excludes any demo trading accounts.
7. This Promotion is not applicable to client in non-Hong Kong region, client under IB Agent, Institutional Customers and staff and family members of Max Online. This Promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
8. Max Online has no responsibility for incomplete, lost, late and damaged forms or unavailable network connections, or delayed electronic transmission which may limit an Eligible Client’s ability to participate in this Promotion.
9. Max Online reserves the right to vary or terminate the Promotion at any time and to amend the terms and conditions of the offers from time to time without prior notice.
10. In case of any disputes, Max Online reserves the right to make the final decision (including on the interpretation of these Terms and Conditions), which will be binding for all parties concerned.
11. This Promotion is organized by Max Online and is neither a recommendation, an offer, nor a solicitation for any investment product or service or the basis for investment decisions, nor should it be interpreted as professional advice. Investment involves risk. For anyone who browses this Promotion or before making any investment decisions, you should fully understand its key features and risks, and carefully consider whether it is appropriate for you in view of your personal circumstances including financial position, investment experience and objective. Appropriate professional advice should be sought when necessary.
12. The Terms and Conditions shall be governed by and constructed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
13. In the event of any discrepancies between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.



Welcome Reward (“Welcome Reward”) - Terms & Conditions:

1. Welcome Reward is only applicable to Hong Kong Selected New Clients.
2. Hong Kong Selected New Clients will be qualified to obtain the Welcome Reward once the Hong Kong Selected New Clients has successfully opened an individual live trading account in Max Online and with the confirmation from Max Online.
3. The details of Welcome Reward will be updated regularly and posted on Max Online official social media channels.